
 آرمان ملی: در حالی که با آرای کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال، رقبای اصلی مهدی تاج در انتخابات این فدراسیون 
به مساله  کمیته  این  قرار است  تایید صلاحیت نشدند؛ 
پیشنهادات میلیاردی در انتخابات فدراسیون فوتبال ورود 

کند! 
 نقش کمیته اخلاق در انتخابات فدراسیون 

فرایند ثبت نام نامزد های انتخابات فدراسیون فوتبال از 
۱۱ تا ۲۰ دی ۱۴۰۳ طی شد و مهدی تاج، علی کفاشیان، امیر 
عابدینی، شهاب الدین عزیزی خادم و حیدر بهاروند برای 
کمیته بدوی  کردند.  نام  ثبت  ریاست فدراسیون  سمت 
انتخابات فدراسیون فوتبال پیش تر به دلیل محکومیت 
کفاشیان و عزیزی خادم در کمیته اخلاق فدراسیون، این دو 
نفر را از رقابت برای تصدی سمت ریاست فدراسیون فوتبال 
حذف کرده بود. با این وجود، هر دو نامزد نسبت به این حکم 
در کمیته استیناف انتخابات فدراسیون اعتراض کردند. علی 
کفاشیان در گفت وگو با تسنیم، درباره اینکه کمیته بدوی 
انتخابات رای به حذف او از انتخابات داده است گفت: »به 
من اطلاع دادند که به دلیل رای کمیته اخلاق که چند سال 
پیش صادر شد و در نهایت از سوی کمیته استیناف به یک 
سال کاهش یافت مرا از انتخابات فدراسیون فوتبال کنار 
گذاشته اند. کفاشیان اظهار داشت: نمی توانند با استناد به 
حکم کمیته اخلاق کنار بگذارند. پیگیر این موضوع خواهم 
گر به صحبت های آقای صالحی رئیس کمیته  بود. حتی ا
استیناف فدراسیون فوتبال دقت کنید متوجه می شوید که 
مشکلی بابت حضور در انتخابات ندارم.« در نهایت کمیته 
استیناف انتخابات نیز رأی کمیته بدوی انتخابات را تأیید 
کرده و کفاشیان و عزیزی خادم، از دور رقابت برای ریاست 
فدراسیون فوتبال کنار رفتند. شهاب الدین عزیزی خادم 
یکی از نامزدهای فدراسیون فوتبال که رد صلاحیت او اعلام 
شده است، گفت: »با استناد به اساسنامه فدراسیون فوتبال 
، رد صلاحیت بنده غیرقانونی  ایران و مطابق قوانین کشور
است و خواهان ادله برای این تصمیم هستم« وی افزود: 
»یک نامه شکایت و یک نامه درخواست مستندات به طور 
گانه برای فدراسیون ارسال شده و منتظر پاسخ فوری  جدا
فدراسیون هستیم. این شکایت را از مراجع قانونی بین المللی 
کید کرد: »مرجع ما  هم پیگیری خواهیم کرد.« عزیزی خادم تا
در فوتبال و کشور قانون است. ما نباید قانون را زیرپا بگذاریم. 
انتخاباتی که قانون را زیرپا بگذارد، عدالت را به تاراج می برد. 
انتخابات برگزار می شود که همه به قانون عمل کنند. افرادی 
که پرونده کیفری دارند حق حضور در فوتبال را ندارند. ما 
اضافه بر قانون چیز دیگری نمی خواهیم. صلاحیت دارها 
که فاقد صلاحیت هستند، میلیون ها نفر  کسانی  بیایند و 
سرمایه اجتماعی را به سخره نگیرند. ورود افراد فاقد صلاحیت 
و دارای پرونده کیفری، به منزله زیرپا گذاشتن قانون است 
و می خواهند با گردن کلفتی جلو بروند. همان طور که وزیر 
ورزش بیان کرد این انتخابات باید تابع قانون، رقابتی و باز 
ع وقت اقدام  باشد. از مراجع ذیصلاح هم می خواهم در اسر
کنند. ما آمدیم جلوی اقدامات غیرشفاف بایستیم.« البته 
همان طور که می دانیم انتخابات فدراسیون فوتبال روز ۱۱ 
اسفند برگزار و طبق پیش بینی ها مهدی تاج رئیس فدراسیون 

فوتبال باقی ماند. 

 صحبت های خطیبی 
مدیرعامل باشگاه سایپا مطالب عجیبی را درباره مجمع 
انتخاباتی فدراسیون فوتبال بر زبان آورد. رسول خطیبی 
در حاشیه مراسم روز درختکاری در باشگاه سایپا در جمع 
که خطیبی  خبرنگاران حضور یافت. مهم ترین مسأله ای 
درباره آن صحبت کرد به مسأله رأی نیاوردنش به عنوان 
نماینده باشگاه ها در هیات رئیسه برمی گشت. خطیبی در این 
خصوص گفت: به عزیزانی که به هیات رئیسه رفتند، تبریک 
می گویم. بعد از انتخابات گفتند که تخلفاتی در رأی گیری 
انجام شده که به ما اعلام کردند مشغول بررسی هستند. تنها 
کسی که ورزشی بود، من و محمد مؤمنی بودیم. من اساسنامه 
را ایراد می بینم و در بحث کسانی که رأی می دهند. من به 
اعضای مجمع که نگاه می کردم، حداقل ۵۰ درصد عزیزان 
بغل پا نزده اند! افرادی که رأی می دادند اصلاً از جنس فوتبال 
نبودند. امیدوارم کسانی که رأی می دهند، از جنس فوتبال و 
ورزش باشند. کسانی باید به فوتبال بیایند که فوتبالی باشند. 
متأسفانه این اتفاق نمی افتد. او درباره شائبه رخ دادن برخی 
تخلفات در انتخابات بیان کرد: تخلفاتی را شنیدم که امیدوارم 
گر درست باشد باید مجمع را تا روزی که  درست نباشد، اما ا
فوتبال وجود دارد، جمع کنند. مدیرعامل سایپا در پاسخ 
به این پرسش که اصلی ترین تخلفاتی که شنیده، چه بوده، 
گفت: اجازه بدهید در این مورد صحبت نکنم، دوستان ما 
هستند و پیگیری می کنند. خطیبی در پاسخ به این سؤال 
گرفتن از مجمع  که آیا صحت دارد برخی افراد برای رأی 
گر صحبت کنیم، برای  هزینه کرده اند، گفت: بله، خیلی... ا
گر اتفاق افتاده باشد، باید این مجامع  فوتبال خوب نیست. ا
انتخاباتی را جمع کنند. مدیرعامل باشگاه سایپا درباره اینکه 
آیا رأی آوردن فرزین دبیری با سفارش دولت بوده، بیان کرد: 
ایشان را در ماشین سازی می شناسم. از سال ۹۱، ۹۲ در ورزش 
بودند، بحث من بحث های دیگری است. خطیبی در بخش 
خ داده از سوی  بعدی صحبت هایش با اشاره به تخلفات ر
برخی افراد گفت: یکی را می گویم. تفکری به عنوان رئیس 

هیات فوتبال یزد به من گفتند که یک نفر شب انتخابات به 
من گفت استان شما ۴ رأی دارد و هر رأی شما را ۳۰۰ میلیون 
می خرم، یعنی یک میلیارد و دویست میلیون تومان برای 
۴ رأی! مدیرعامل سایپا در پایان افزود: با آقای تفکری یا 
ک صحبت کنید به شما می گویند.  رجاییان مدیرعامل ارا
آقای رجاییان گفتند که ساعت های آنچنانی به ما پیشنهاد 
شده است! امیدوارم درست نباشد، خواهش می کنم رسیدگی 
کنند. یکی از همکاران شما به من گفت دو سه تا فیش دارم که 

در برنامه ام می گویم. 
کنش کمیته اخلاق!   وا

انتشار اخباری مبنی بر خرید رأی توسط برخی از نامزدهای 
کمیته اخلاق این  کنش  انتخابات فدراسیون فوتبال، وا
رسمی  سایت  گزارش  به  داشت.  دنبال  به  را  فدراسیون 
فدراسیون فوتبال، کمیته اخلاق در این مورد طلاعیه ای به 
ح زیر صادر کرد: کمیته اخلاق فدراسیون ضمن احضار  شر
رئیس هیات فوتبال یزد به این کمیته، اعلام می دارد با توجه 
به پخش اخباری مبنی بر اخذ رأی در انتخابات فدراسیون 
فوتبال با پرداخت وجه، اصولاً ادعای مزبور در هر انتخاباتی 
ح دارد؛ به طوری که در  اعم از فوتبالی و غیر آن امکان طر
فدراسیون  اخلاق  آیین نامه  همچنین  و  کیفری  قوانین 
فوتبال و فیفا برای آن، مجازات پیش بینی شده است. بر 
این اساس، کمیته اخلاق در راستای عمل به وظایف قانونی 
خود نسبت به دعوت از مدعیان و تحقیق در این خصوص و 
مطالبه مستندات نامبردگان اقدام کرده است. بدیهی است 
چنانچه موضوعی محرز شود، مطابق مقررات رسیدگی و 
برخورد قاطع خواهد شد. همچنین درباره طرح ادعای واهی 
و بدون دلیل و مستندات و واقعیت، موضوع از مصادیق 
کاذیب و افترا تلقی می گردد  تشویش اذهان عمومی و نشر ا
ح  ح آن بالاخص بدون استفاده از مجاری قانونی و طر که طر
به صورت عمومی به جهت حفظ و صیانت از حیثیت و اعتبار 
فوتبال و شخصیت افراد مستوجب مجازات و برخورد قانونی 

خواهد بود. 
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پیشنهادات میلیاردی در انتخابات فدراسیون فوتبال! 

گفتوگو

و  پیشکسوت  قاسمپور  ابراهیم   
کارشناس فوتبال کشورمان در خصوص 
برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال در 

هفته گذشته صحبت کرد. 
 نظر شما در خصوص اینکه مهدی 
عنوان  به  مرتبه  سومین  برای  تاج 
رئیس فدراسیون فوتبال برگزیده شد، 

چیست؟
رئیس  تاج  که  قبلی  دوره  دو  در   
و  تحول  اندازه  چه  تا  بود  فدراسیون 
که بر اساس آن انتظار  پیشرفت دیدیم 
لحاظ  به  باشیم.  داشته  ترقی  و  رشد 
کمبود های  با  زیرساخت ها  و  امکانات 
جدی مواجه هستیم. تیم های ملی در 
رده های پایه و حتی بزرگسالان به موفقیت 
هنوز  که  امید  تیم  نرسیدند.  چندانی 
نتوانسته به المپیک برود و از نیم قرن 
گذشت. در رده های نوجوانان و جوانان 
هم به موفقیت بزرگی نرسیدند. تیم ملی 
فوتسال در جام جهانی خیلی زود از دور 
ج شد. تیم ملی بزرگسالان  رقابت ها خار
به جام جهانی  اخیر  هم در چند دوره 
رفته، اما همان دور اول حذف شده و این 
دوره هم با وجود ۴۸ تیمی شدن مسابقات 
گر عملکرد مهدی  شانس بالایی ندارد. ا
تاج قابل دفاع است پس انتخابات هم 
که توانست چنین  مهندسی نشده و او 
آرای بالایی را از مجمع بگیرد در سومین 
دوره ریاست خود، اتفاقات بزرگی را رقم 
می زند. این یک علامت سوال بزرگ است 
که چگونه با این همه فراز و نشیب، تاج 
توانست ۷۲ رأی از مجموع ۸۷ رأی مجمع 
را کسب کند. نمی توان واقعیت ها را کتمان 
که ادوار متعددی را  کرد. تیم ملی امید 
نتوانسته به المپیک برود، مدت زمان 
زیادی است که سرمربی ندارد و باز هم 
انتخاب  او  سرمربی  سیستم  همان  با 
می شود. یعنی چند ماه مانده به مسابقات 
سرمربی دار می شود و طبیعتاً نمی توان 
کامی احتمالی را سرمربی دانست.  مقصر نا
که عصاره تیم ملی  تیم ملی جوانان هم 
نوجوانان حاضر در جام جهانی را داشت 
برای سومین بار متوالی به جام جهانی 
که  نتایجی  هم  نوجوانان  تیم  و  نرفت 
برای  را  امیدی  ناخواسته  می گیرد 

مخاطبان به همراه ندارد. 
رئیسه  هیات  در  تغییرات  دیگر   

فوتبال بوده است! 
قطعاً کارنامه ای که از گذشته می بینیم 
از  آینده امید چندانی نمی دهد و  برای 
در  گر  ا هم  عابدینی  امیر  دیگر  سویی 
کوچک  را  خود  کند،  شرکت  انتخابات 
نمی آورد.  رأی  بود  مشخص  چون  کرد، 
از  که قبل  کل حرفه ها و وعده هایی  در 
برگزاری  از  بعد  انتخابات داده می شود 
مجمع و انتخاب گزینه نهایی، یا فراموش 
یا دچار تفاوت می شود. تغییر چند عضو 
تفاوت  می دانم  بعید  هم  رئیسه  هیات 
کند، چون ماهیت اصلی  چندانی ایجاد 
دچار تغییر نشده است. به طور کلی حضور 
در فدراسیون فوتبال شکل موروثی به خود 
گرفته و شاهد هستیم که نبی و بهاروند بار 

دیگر نواب رئیس تاج هستند. 

 : قاسمپور
چگونه با این عملکرد 

تاج از 87 رای توانست 
7۲ رأی کسب کند؟

مهدوی: مقصر شکست به  
پیکان من هستم 

سرمربی تیم والیبال شهداب مسئولیت 
شکست تیمش مقابل پیکان را برعهده 
دیدار  در  کرد  امیدواری  ابراز  و  گرفت 
برگشت این باخت را جبران کنند. مهدی 
مهدوی در مورد شکست تیمش مقابل 
پیکان در بازی نخست پلی آف لیگ برتر 
تلاش  تمام  ما  داشت:  اظهار  والیبال 
کردیم، اما خاصیت ورزش  خودمان را 
همین است، یک روز می بری و یک روز 
می بازی. خودمان هم انتظار این باخت را 
گر پیروز می شدیم، باز  نداشتیم، اما حتی ا
هم باید یک بار دیگر این تیم را شکست 
می دادیم تا به جمع چهار تیم برتر صعود 
تیم  چون  نیستیم،  ناامید  هنوز  کنیم. 
هم  کیفیتی  با بازیکنان  هستیم،  بزرگی 
داریم و مدیریت خوبی پشت تیم است. 
مهدوی همچنین خاطر نشان کرد: مقصر 
این باخت من هستم، اما در ورزش بالا و 
پایین وجود دارد. ما در چهار پنج سال 
کارهای بزرگی انجام داده ایم و  گذشته 
فکر می کنم این اولین بار بود که پیکان 
هنوز  اما  دهد،  شکست  را  ما  توانست 
چیزی تمام نشده است. ما به کار گروهی 
و توانایی بازیکنان مان اتکا می کنیم تا در 
بازی بعدی نتیجه را تغییر دهیم. وی 
با اشاره به حساسیت بازی های پلی آف 
فرصت ها  مرحله،  این  در  کرد:  کید  تأ
محدود است و باید از هر لحظه استفاده 
کنیم. در دیدار مقابل پیکان در برخی 
لحظات، به ویژه در ساید اوت، خوب 
نبودیم. حالا باید با روحیه بالا به بازی 

بعدی فکر کنیم. 

منهایفوتبال

کوتاه

مظفری زاده: اشتباهات داوری را با دلیل به کمیته داوران منعکس کردیم

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

 سعید مظفری زاده، مدیرعامل باشگاه 
کتور درباره تساوی این تیم برابر التعاون  ترا
گفت:  برگشت  بازی  در  صعود  شرایط  و 
بازیکنان بازی بسیار خوبی ارائه دادند 
فرصت  شد،  ایجاد  خوبی  فرصت های  و 
چندانی هم به حریف ندادند که این نشان 
می دهد روند تیمی و فنی بازی خوب بوده 
اما متاسفانه در آن هدف نهایی که به ثمر 
گل بود موفق نبودیم. در بازی  رساندن 
برگشت تلاش می کنیم که کار را تمام کنیم 
کتور  و به مرحله بالاتر برویم. مدیرعامل ترا
درباره میزبانی و جو ورزشگاه یادگار امام 
در بازی برابر التعاون بیان کرد: هواداران 

ما به مفهوم واقعی یار دوازدهم ما هستند 
و حضور آنها برای ما انگیزه است و خیلی 
کرد. حتی بیرون  کمک خواهند  برای ما 
از ورزشگاه هم حضور این عزیزان به ما 
دلگرمی می دهد. امیدوارم در هفته های 
پایانی شاهد حضور پررنگ تر این عزیزان 
که داریم  باشیم و با کمک آنها به هدفی 
درباره  مظفری زاده  کنیم.  پیدا  دست 
صحبت های خداداد عزیزی، مدیر تیم 
کتور مبنی بر اشتباهات داوری در این  ترا
کرد: در این بازی صحنه ای  بازی اظهار 
اتفاق افتاد که چون من سابقه داوری دارم 
و با عزیزان هم صحبت کردم، فکر می کنم 

ناظر محترم داوری این موضوع را به داوران 
خ داد که  اعلام خواهند کرد. صحنه ای ر
طبق قوانین قطعا پنالتی بود، خصوصا که 
VAR هم وجود داشت اما گاهی با وجود 
این سیستم هم اشتباهاتی پیش می آید. با 
این حال نامه اعتراضی خود را به AFC رسما 
کنون دیگر نمی توانیم  منعکس کردیم و ا
درباره  کتور  ترا مدیرعامل  کنیم.  کاری 
به  به داوری ها  کتور  ترا باشگاه  اعتراض 
ایسنا گفت: نمی خواهم ورود کنم، دوست 
دارم تمام تمرکز تیم روی بازی ها باشد 
کنید  بررسی  گر  ا ایجاد نشود.  و حاشیه 
خواهید دید که اشتباهات چه تاثیری روی 

سرنوشت تیم ها و جدول رده بندی داشته 
است. نمی خواهم خیلی ورود کنم و تمرکز 
تیم را به آن سمت ببرم ولی امیدوارم که 
تمام تلاش مسئولان برگزاری ما در ادامه 
به این شکل باشد که اتفاقی نیفتد. برخی 
یک  از  بیشتر  که  می افتد  اتفاق  مسائل 
کمیته  به  دلیل  با  که  است  فنی  اشتباه 
کردیم. در برخی موارد  داوران منعکس 
ح نبود. آنچه مالک  دیگر بحث اشتباه مطر
باشگاه گفته بودند یکسری واقعیت ها بود 
که ارائه دادند. امیدوارم که در ادامه اتفاقات 
 بهتری را شاهد باشیم و با عدالت این لیگ 

به پایان برسد. 

 حسین چرخابی پیشکسوت سپاهان گفت: 
هیچ فرقی بین سه امتیاز بازی با استقلال تهران 
و استقلال خوزستان نیست. همان طور که در 
ح تلاش می کنند، باید در  مقابل تیم های مطر
مقابل تیم های آخر جدولی هم دوندگی و تمرکز 

داشته باشند. 
 تساوی سپاهان 

حسین چرخابی در گفت وگو با ایسنا با اشاره 
به تساوی سپاهان با استقلال خوزستان در 
گردان کارترون  نقش جهان درباره عملکرد شا
اظهار کرد: در نیمه دوم بازی از دقیقه ۴۵ تا 
دقیقه ۵۲، تیم سپاهان توانست گل بزند و در 
این مدت هفت دقیقه فوق العاده عمل کرد تا 
اشتباهات در نیمه اول به نوعی برطرف شود. 
کارتون به وضوح  در نیمه اول، برنامه ریزی 
مشخص بود؛ تیم استقلال خوزستان با نحوه ی 
بازی خود و قرار دادن کلیه بازیکنانش در نیمه 

زمین خود، به دنبال دفاع کردن بود. 
 برنامه سرمربی 

کارترون بردن توپ به  برنامه  افزود:  وی 
کناره ها و ارسال های بلند و زدن ضربات سر بود، 
اما مشکل توپ های بلند این است که همه 
می دانند دقت ضربه با پا معمولاً بیشتر از دقت 
ضربه با سر است. بسیاری از تیم هایی که به این 
سبک بازی می کنند، با مشکل گلزنی مواجه 

می شوند، همچنین کریمی، دابو و انزونزی سه 
بازیکن هافبک وسط تیم سپاهآنکه تقریباً یک 
سبک بازی را دنبال می کردند، در نیمه اول 

چیدمان مناسبی نداشتند. 
 عملکرد ها 

پیشکسوت فوتبال اصفهان با بیان به اینکه 
دابو در ۷۹ دقیقه ای که بازی کرد، چه نمره ای 
از این بازی به دست می آورد؟ ادامه داد: حضور 
او در زمین اصلا احساس نمی شد و یکی از 
ضعیف ترین بازیکنان زمین بود. بازی سپاهان 
را که مشاهده می کردم، تعجب کردم که چرا 
دوباره اشتباهات مورایس انجام شده بود. 

چیدمان و نوع بازی کاملاً اشتباه بود. در نیمه 
دوم کارترون متوجه نوع اشتباه خود در بازی 
گر در نیمه دوم دابو را تعویض می کرد،  شد و ا
شاید شاهد نتیجه  بهتری بودیم. وی با بیان 
اینکه خط دفاعی تیم سپاهان پس از زدن گل 
تحت فشار حریف قرار گرفت و فاصله زیادی بین 
خط هافبک و خط دفاعی ایجاد شد، تصریح 
کرد: بازیکنی به نام بیفوما با حرکاتش به خصوص 
روی ضدحملات، دفاع وسط های سپاهان را 
گر بخواهیم  مجبور به عقب نشینی کرده بود. ا
به گذشته برگردیم، باید بگوییم که سپاهان 
نتوانست در چند لیگ قهرمانی را به دست 

آورد به دلیل امتیازاتی که به راحتی در مقابل 
تیم های نه چندان مطرح از دست داد، چرا که 
فکر می کردند می توانند به راحتی در مقابل تیم 
حریف سه امتیاز را کسب کنند. به نظر من تیم 
سپاهان خوب بازی نکرد؛ نه به دلیل آنکه بازی 
با تساوی به پایان رسید، بلکه آنها یک ۴۵ دقیقه 
نیمه اول و ۳۰ دقیقه نیمه دوم را براحتی دست 
دادند. پیشکسوت فوتبال یادآور شد: بازیکنان 
و کادرفنی این تیم باید بدانند که در یک لیگ 
هیچ فرقی بین سه امتیاز بازی با استقلال تهران 
که  و استقلال خوزستان نیست. همان طور 
در مقابل تیم های مطرح تلاش می کنند، باید 
در مقابل تیم های آخر جدولی هم دوندگی و 
تمرکز داشته باشند و نباید هیچ بازی را دست 

کم بگیرند. 
 پرتاب ها 

آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  چرخابی 
پرتاب های سپاهان که به تیرک دروازه برخورد 
افت  یا  است  بدشانسی  از  ناشی  می کرد، 
کرد: به نظر من در فوتبال  کتیکی، اظهار  تا
گر بازیکنی از  چیزی به نام شانس وجود ندارد؛ ا
فاصله نزدیک با بغل پا توپ رابه جای هفت متر 
و ۳۲ سآنتی متر دروازه به تیرک دروازه می کوبد، 
حتماً یکی از موارد هفتگانه ضربه با بغل پا را اجرا 

نکرده است. 

سپاهان: مکالمات اتاق VAR را منتشر کنید
باشگاه سپاهان اعلام کرد از تیم دا وری بازی با استقلال 
خوزستان شکایت کرده است. باشگاه سپاهان نوشت؛ در 
 VAR پی عملکرد بحث برانگیز و پرشائبه تیم داوری و داوران
مسابقه سپاهان و استقلال خوزستان در هفته بیست و دوم 
لیگ برتر که موجب مردود شدن گل سالم سپاهان در نیمه 
اول مسابقه شد، باشگاه سپاهان از کل تیم داوری مسابقه به 
کمیته داوران فدراسیون فوتبال شکایت می کند. همچنین 
باشگاه سپاهان از کمیته داوران مطالبه دارد، صوت مکالمه 
داور مسابقه با اتاق VAR در صحنه گل رضا شکاری منتشر 
شود؛ چراکه طبق اطلاعات دریافتی، اصرار عجیبی از سوی 
اتاق VAR برای تغییر نظر صحیح داور مسابقه در آن صحنه 
گر چنین باشد، کاملا غیرعادی و شائبه  وجود داشته که ا
 برانگیز است. از کمیته محترم داوران انتظار داریم علاوه بر 
رسیدگی به شکایت سپاهان، صوت مکالمه را جهت تنویر 

افکار عمومی منتشر کنند. 

 تمجید صفحه شورای المپیک آسیا 
از سرمربی سابق زنان ایران

صفحه شورای المپیک آسیا در پستی به موفقیت و تاثیر 
بالای شهرزاد مظفر در تیم ملی فوتسال ایران پرداخت. 
گرام در پستی به  صفحه شورای المپیک آسیا در اینستا
شهرزاد مظفر سرمربی سابق تیم ملی زنان ایران پرداخت و 
نوشت: شهرزاد مظفر از جمله افرادی بود که تاثیر زیادی در 
موفقیت و شکل گیری فوتسال زنان ایران است، در سال ۲۰۰۵ 
هدایت تیم زنان ایران را بر عهده گرفت و دو بار در سال های 
۲۰۱۵ و ۲۰۱۸ با ایران قهرمان آسیا شد. مظفر در ادامه راهی 
کویت شد تا در این کشور فعالیت کند. این صفحه در پایان 
نوشت: میراث او فقط جام ها و قهرمانی نیست بلکه در هر 

دختری است که جرات رویاپردازی دارد. 

 حلالی: کار برای پرسپولیس دشوار شده است 
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس بر این باور است که 
این تیم شرایط را برای خود سخت کرده و با توجه به اینکه 
( برای سرخ پوشان باقیمانده است،  تنها یک جام)لیگ برتر
۲ ماه سخت در پیش دارند. اسماعیل حلالی صبح جمعه در 
گفت وگو با ایرنا به پیروزی پرسپولیس در شهرآورد پایتخت 
کرد:  برابر استقلال در هفته بیست ویکم اشاره و اظهار 
خوشبختانه پرسپولیس بعد از مدت ها عملکرد قابل قبولی 
را از خود به نمایش گذاشت. به استقلال فرصت ندادیم 
و همین موضوع باعث شد به سه امتیاز مهم این دیدار 
برسیم. وی با اشاره به حذف پرسپولیس از لیگ نخبگان 
و جام حذفی ایران اضافه کرد: متاسفانه با دست خودمان 
شرایط را برای خودمان سخت کردیم و تنها امید هواداران در 
این فصل، قهرمانی در لیگ برتر است. در نتیجه ۲ ماه سخت 
را در پیش داریم و باید تک تک بازی ها را ببریم تا بتوانیم به 
صدر جدول برگردیم. پیشکسوت پرسپولیس درباره عملکرد 
خ پوشان نیز  سردار دورسون، مهاجم ترک تبار تازه وارد سر
گر الان درباره این بازیکن حرف بزنیم، اشتباه است  گفت: ا
چون امکان دارد که این بازیکن تمرکزش را از دست بدهد. 
به نظر من عیار یک بازیکن بعد از چهار ماه مشخص می شود 

اما شک ندارم در فصل آینده او جزو بهترین ها خواهد بود. 

 آمار سپاهان در ۶ دیداری که رقیبش 
بازیکن اخراجی داشته است

تیم فوتبال سپاهان در شش دیداری که رقبایش بازیکن 
اخراجی داشته اند، سه پیروزی، دو مساوی و یک شکست 
را تجربه کرده است. تیم فوتبال سپاهان پنجشنبه شب در 
چارچوب دیداری از هفته بیست ودوم مسابقات فوتبال 
لیگ برتر باشگاه های کشور مقابل استقلال خوزستان قرار 
گرفت و در نهایت با تساوی یک - یک متوقف شد. این اتفاق 
خ داد که رقیب ۱۰ نفره بازی را به اتمام رساند. از  در حالی ر
هفته نخست تا هفته بیست ودوم فصل بیست وچهارم لیگ 
برتر و پایان مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی، شش رقیب 
طلایی پوشان اصفهانی ۱۰ نفره شدند. از این شش اخراج دو 
مرتبه در نیمه نخست و چهار مرتبه در نیمه دوم بوده است. 
ضمناً وحید کاظمی تنها داوری است که در شش دیدار 
مذکور سپاهانی ها، بیش از یک مرتبه قاضی میدان بوده و 
رقیب اخراجی داشته است. از میان شش دیدار یادشده 
گردان کارترون، تنها یک مسابقه در جام حذفی بوده  شا
که با آمار سه پیروزی، دو مساوی و یک شکست به اتمام 

رسیده است. 

بازگشت کلوپ به لیورپول
 سرمربی آلمانی وعده داد در صورت قهرمانی لیورپول 
در لیگ برتر برای بازی آخر به آنفیلد خواهد رفت. لیورپول 
شنبه ۱۸ اسفند باید در خانه پذیرای ساوتهمپتون باشد. با 
توجه به اینکه ساوتهمپتون در طول فصل تنها ۲ برد داشته، 
قرمزها شانس زیادی برای کسب ۳ امتیاز بازی دارند و در این 
صورت اختلافشان را به صورت موقت با تیم دوم به ۱۶ امتیاز 
می رسانند. بعد از بازی با ساوتهمپتون تنها ۹ بازی تا پایان 
لیگ برتر باقی خواهد ماند و لیورپول می تواند رفته رفته به 
دنبال قطعی کردن قهرمانی زودهنگامش باشد. به گزارش 
، هر چند باید به آرنه اسلوت سرمربی هلندی  دیلی میرور
برای عملکرد خوب لیورپول تبریک گفت ولی نباید فراموش 
کرد که یورگن کلوپ نیز در این قهرمانی سهیم است چرا 
که تیم آماده و خوبی را تحویل اسلوت داد. یورگن کلوپ با 
خوشحالی از صدرنشینی قاطع لیورپول در لیگ برتر انگلیس 
تایید کرد در صورتی که لیورپول قهرمانی در لیگ برتر را قطعی 
کند، در بازی آخر در ورزشگاه آنفیلد خواهد بود. کلوپ گفت: 
دوست دارم کنار هواداران باشم ولی در صورتی که قهرمانی 
قطعی شود و خیالم بابت قهرمانی راحت باشد راهی آنفیلد 
خواهم شد و بازی پایانی تیم را خواهم دید. بازگشت یورگن 
گر قطعا باعث خواهد  کلوپ به آنفیلد هرچند به عنوان تماشا
شد که هواداران لیورپول هیجان زده شوند. لیورپول در لیگ 
قهرمانان اروپا نیز توانست در بازی رفت پاری سن ژرمن را 
در فرانسه با یک گل شکست دهد و می تواند در اروپا نیز به 

پیشروی ادامه دهد. 

حسین چرخابی: چیزی به نام شانس در فوتبال وجود ندارد


